
Hallo collega’s van de griffie, 
 
Op 14 augustus heeft D66 vragen gesteld over het fietsparkeren en opladen. 
Ten gevolge van de vakantieperiode lukt het mij niet om tijdig de beantwoording van de raadsvragen 
aan te leveren. De antwoorden worden volgende week aangeleverd. Kunnen jullie de raad / D66 
daarover informeren?  

 
  
 Met vriendelijke groet, 
 
 Gert Ekkelenkamp 
 Regisseur 
 


